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Abstract (en)
The assembly system (1) has a portion (5) accommodated against the first level (6) of an intermediate portion (7) and resiliently locked on the
second level of the intermediate portion by driving on a component (3). The second level (8) of the intermediate portion has a resilient locking device
with the cantilever arm of a base attached to the first level of the intermediate portion to secure together a unit comprising the intermediate portion,
the component and the portion.

Abstract (fr)
L'invention se rapporte a un systéme d'assemblage (1, 21, 41, 61, 81) d'un organe (3, 23, 43, 63, 83) en un premier matériau dans I'ouverture
(4, 84) d'une piece (5, 25, 65, 85) en un deuxiéme matériau ne comportant pas ou peu de domaine plastique utilisable a I'aide d'une partie
intermédiaire (7, 27, 47, 67, 87) en un troisieme matériau montée entre ledit organe et ladite piece. Selon l'invention, la piece (5, 25, 65, 85) est
regue contre un premier niveau (6) de la partie intermédiaire (7, 27, 47, 67, 87) et est verrouillée élastiquement sur un deuxiéme niveau (8) de
la partie intermédiaire (7, 27, 47, 67, 87) par l'organe (3, 23, 43, 63, 83) afin de rendre solidaire I'ensemble organe (3, 23, 43, 63, 83) - partie
intermédiaire (7, 27, 47, 67, 87) - piece(5, 25, 65, 85). L'invention concerne le domaine des piéces d'horlogerie.
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